
PROTOKÓŁ NR II/2010
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 10 grudnia 2010 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło ok. godz. 18 00

Nieobecni radni: Maria Sławska.

Ad 1 a
Przewodniczący Rady Miejskiej – Witam wszystkich przybyłych. Dzień dobry. Otwieram II 
sesję Rady Miejskiej  w Węgorzynie w VI kadencji witam przybyłe osoby w przedstawicielach 
Panią  Burmistrz  Panią  Grażynę  Karpowicz,  Pani  Zastępcy  Pani  Makarec,  przyszłą  Panią 
Burmistrz  Panią  Kuźmińską.  Witam  Księdza  Proboszcza,  witam  przedstawicieli  jednostek 
samorządu  dyrektorów,  witam  Starostę  Łobeskiego,  witamy  radnego  powiatowego  a  witam 
radnych, witam sołtysów a w ogóle to witam wszystkich mieszkańców bo praktycznie radnych 
jest  mniej  niż  przybyłych mieszkańców. Na podstawie  listy obecności  radnych stwierdzam że 
dzisiaj  jest  14  radnych  i  stwierdzam,  że  obrady  naszej  sesji  będą  prawomocne  i  wszelkie  
podejmowane uchwały i decyzje będą prawomocne  
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  
załącznik  nr  2  do  niniejszego  protokołu).  Przechodzimy  do  punktu  1  b  przedstawienie 
porządku sesji radni i sołtysi otrzymali proponowany porządek dzisiejszych obrad ale w związku z 
tym, że sesja jest zwołana w trybie wyborczym także nie został zachowany termin 7 dniowy na 
zgłoszenie powołania komisji rewizyjnej, budżetowo – gospodarczej i społeczno – oświatowej te 
punkty zostały zdjęte w głosowaniu radnych na poprzedniej sesji. Wnoszę więc o rozszerzenie  
porządku  obrad  o  punkty  powołania:  powołania  Komisji  Rewizyjnej,  powołania  Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej,  powołania  Komisji  Społeczno Oświatowej w związku z  tym, że 
jesteśmy  w  terminie  10  grudnia  Pani  Burmistrz  przygotowała  budżet  na  przyszły  rok  i 
powinniśmy ten budżet uchwalić  do końca grudnia.  Wybór tych komisji  pozwoliłby na pracę 
komisji  i  przygotowanie  materiałów  na  następną  sesję  ale  mimo,  że  w  porządku  obrad  jest 
zaproponowany  powołanie  tych  komisji  to  muszę  poddać  pod  głosowanie.  Czy  radni  są  za 
rozszerzeniem porządku obrad o powołanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie 
kto jest za wprowadzeniem tego w porządku 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdzam, że zmiana została przyjęta  jednomyślnie  14 
głosami  i  wnoszę  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  powołaniu  Komisji  Budżetowo  – 
Gospodarczej i proszę o przegłosowanie tego wniosku. Kto jest za tym aby w porządku obrad 
znalazło się punkt o powołaniu Komisji Budżetowej, kto jest za
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdzam, że również ten punkt zostaje wprowadzony 
jednomyślnie do porządku obrad. Pozostaje jeszcze trzeci mój wniosek wnoszę o powołanie i  
wprowadzenie do porządku obrad powołania Komisji Społeczno Oświatowej i proszę radnych o 
przegłosowanie. kto jest za tym aby w porządku obrad znalazło się powołanie Komisji Społeczno 
Oświatowej, kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
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Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdzam, że jednogłośnie został ten punkt wprowadzony 
do porządku obrad. W związku z tym, że te punkty radni wprowadzili do porządku obrad czy są  
inne  wnioski  do  porządku  obrad  jeżeli  nie  ma  innych  wniosków  to  przegłosujemy  cały 
proponowany porządek obrad ten porządek obrad został decyzją radnych poszerzony o te trzy 
komisje. kto jest za tym aby ten porządek obrad brzmiał tak jak jest w materiałach przedstawiony 
radnym. kto jest za całym porządkiem obrad 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
PORZĄDEK OBRADPORZĄDEK OBRAD
II sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie w VI kadencjiII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie w VI kadencji
zwołanej na piątek 10 grudnia 2010 roku na godzinę 16 zwołanej na piątek 10 grudnia 2010 roku na godzinę 16 3030

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzyniew sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie
1 Sprawy regulaminowe: Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorumotwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesjiprzedstawienie porządku sesji
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia I Rady Miejskiej w Węgorzynie z 01 grudnia 2010przyjęcie protokołu z posiedzenia I Rady Miejskiej w Węgorzynie z 01 grudnia 2010   
rokuroku
1. Wystąpienie Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej w tym:Wystąpienie Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej w tym:
a) wręczenie  zaświadczenia  o  wyborze  na  radnąwręczenie  zaświadczenia  o  wyborze  na  radną  VI  kadencji  Rady  Miejskiej  Pani  MariiVI  kadencji  Rady  Miejskiej  Pani  Marii  
SławskiejSławskiej
2. Złożenie ślubowania przez radna.Złożenie ślubowania przez radna.

3. Wręczenie  zaświadczenia  dla  Burmistrza  Węgorzyna  przez  PrzewodniczącąWręczenie  zaświadczenia  dla  Burmistrza  Węgorzyna  przez  Przewodniczącą  
Gminnej Komisji Wyborczej w Węgorzynie.Gminnej Komisji Wyborczej w Węgorzynie.
2 Złożenie ślubowania przez Burmistrza Węgorzyna.Złożenie ślubowania przez Burmistrza Węgorzyna.  
3 Powołanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w WęgorzyniePowołanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie
a) zgłoszenie propozycji stanu ilościowego członków Komisjizgłoszenie propozycji stanu ilościowego członków Komisji
b) zgłoszenie kandydatów spośród radnych zgłoszenie kandydatów spośród radnych 
c) przeprowadzenie głosowania (w głosowaniu jawnym)przeprowadzenie głosowania (w głosowaniu jawnym)
d) wybór Przewodniczącego Komisji (w głosowaniu jawnym)wybór Przewodniczącego Komisji (w głosowaniu jawnym)
e) przedstawienie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej przedstawienie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej – druk nr 1– druk nr 1
4. Powołanie Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miejskiej w Węgorzynie:Powołanie Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miejskiej w Węgorzynie:  
a) zgłoszenie propozycji stanu ilościowego członków Komisjizgłoszenie propozycji stanu ilościowego członków Komisji
b) zgłoszenie kandydatów spośród radnych zgłoszenie kandydatów spośród radnych 
c) przeprowadzenie głosowania (w głosowaniu jawnym)przeprowadzenie głosowania (w głosowaniu jawnym)
d) wybór Przewodniczącego Komisji (w głosowaniu jawnym)wybór Przewodniczącego Komisji (w głosowaniu jawnym)
e) przedstawienie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Budżetowo  –przedstawienie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Budżetowo  –  
Gospodarczej Gospodarczej – druk nr 2– druk nr 2
5. Powołanie Komisji Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej w Węgorzynie:Powołanie Komisji Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej w Węgorzynie:
a) zgłoszenie propozycji stanu ilościowego członków Komisjizgłoszenie propozycji stanu ilościowego członków Komisji
b) zgłoszenie kandydatów spośród radnych zgłoszenie kandydatów spośród radnych 
c) przeprowadzenie głosowania (w głosowaniu jawnym)przeprowadzenie głosowania (w głosowaniu jawnym)
d) wybór Przewodniczącego Komisji (w głosowaniu jawnym)wybór Przewodniczącego Komisji (w głosowaniu jawnym)
e) przedstawienie uchwały w sprawie powołania Komisji Społeczno – Oświatowej przedstawienie uchwały w sprawie powołania Komisji Społeczno – Oświatowej ––  
druk nr 3druk nr 3

9. Wolne wnioski i komunikaty 9. Wolne wnioski i komunikaty 
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10. Zamknięcie obrad10. Zamknięcie obrad

Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, stwierdzam, że porządek obrad został na dzisiejszą 
sesję przyjęty. w punkcie drugim jest wystąpienie Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej w 
tym wręczenie zaświadczenia o wyborze na radną VI kadencji Pani Marii Sławskiej w związku z 
tym, że Pani Maria jeszcze nie dotarła a w porządku ten punkt powinien się znaleźć punkt ten  
zostaje,  a  przepraszam  za  szybko  przeszedłem  do  pani  Przewodniczącej  Gminnej  Komisji  
Wyborczej  musimy  przyjąć  protokół  z  posiedzenia  I  sesji  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie  ten 
protokół był wyłożony w Biurze Rady Miejskiej i on był do zapoznania się i przez radnych i  
przez inne osoby. Czy są uwagi do protokołu z I sesji? tak, proszę Panie radny

Radny Sadurek -   ja  do protokołu nie  dotarłem bo nie  widziałem gdzie  był  od  kiedy  był 
wyłożony nie było takiej informacji Pan Przewodniczący nie był łaskaw poinformować radnych 
od kiedy protokół jest w Biurze Rady wyłożony

Przewodniczący  Rady  Miejskiej –dziękuję,  jeżeli  Pana  radnego  zadowoli  to  Pana  radnego 
przepraszam,  że  tego nie  dopełniłem ale  myślałem,  że  tak doświadczony radny wie  gdzie  to 
można znaleźć. Przechodzimy do przyjęcia protokołu z I sesji. Kto jest za tym aby protokół z I 
sesji przyjąć na dzisiejszej sesji. Kto jest za
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 2
Przewodniczący Rady Miejskiej – przystępujemy do punktu 2 o którym wstępnie zacząłem 
mówić wydanie zaświadczenia dla Pani Marii Sławskiej ale w związku z tym, że jest nie obecna ten 
punkt  nie  będzie  dzisiaj  rozpatrzony  i  przystępujemy  do  punktu  następnego.  Wręczenie 
zaświadczenia dla Burmistrza Węgorzyna przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w 
Węgorzynie proszę Panią Jadwigę Krasnodębską o wręczenie zaświadczenia 

Pani Jadwiga Krasnodębska – Szanowni Państwo z racji pełnionej funkcji chcę wręczyć Pani 
wybranej Burmistrz zaświadczenie Węgorzyno dnia 10 grudnia 2010 roku stosownie do artykułu 
22 ustawy z dnia 20 czerwca 2002 roku o bezpośrednim wyborze wójta, burmistrza i prezydenta 
miasta Gminna Komisja Wyborcza w Węgorzynie stwierdza, że w wyborach które odbyły się 5 
grudnia 2010 roku Pani Monika Kuźmińska wybrana została Burmistrzem Gminy Węgorzyno 
podpisała Przewodnicząca Komisji. Szanowni Państwo Wysoka Rado pozwolę sobie na parę słów 
odchodzącej  Pani  Burmistrz  by  znalazła  wiele  okazji  do  zaspokojenia  swoich  pasji  i  chęci  
działania a wybranej Pani Burmistrz życzę by potrafiła sprostać problemów mieszkańców rzadko 
się zdarza by wszyscy nas popierali  zapewne wygrana będzie Panią Burmistrz dopingować do 
pokazania lepszej  jakości  zarządzania Gminą aby przekonała do swoich poczynań wszystkich 
mieszkańców także głosujących na przeciwniczkę czy nie uczestniczących w ogóle w wyborach. 
Życzę wybranej  Pani  Burmistrz  wzorowej  postawy i  pełnienia służby publicznej  bo takiej  się 
podjęła,  dużego samo zaparcia  w działaniu  oraz  podejmowania  rozważnych  i  przemyślanych 
decyzji. Mieszkańcom życzę by Pani Burmistrz cały czas wykorzystała na poprawę jakości życia 
mieszkańców jeszcze raz wszystkiego dobrego 

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję  Pani  Przewodniczącej  Komisji  Wyborczej  zanim 
złożymy ślubowanie przez Panią Burmistrz przyszłą chcę poinformować to objęcie obowiązków 
przez Burmistrza następuje z chwilą złożenia przed Radą Miejską ślubowania. W tej chwili proszę  
przyszłą Panią Burmistrz o złożenie roty ślubowania. Proszę powstać
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Pani Monika Kuźmińska – obejmując urząd Burmistrza Gminy Węgorzyno uroczyście ślubuję, 
że  dochowam  wierności  prawu  a  powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, możemy usiąść chcę w tym miejscu poinformować, 
że zacznę składać życzenia dla ustępującej Pani Burmistrz i dla przyszłej ale obiecuje, że pozwolę  
zabierać głos radnym bo tak wymaga statut ale dopuszczę też jeżeli będzie takie zapotrzebowanie  
mieszkańców też o zabranie głosu jeżeli  ktoś taką wolę wyrazi.  W tej  chwili  przystępując do 
podziękowania ustępującej Pani Burmistrz to 4 lata tak szybko minęło obejmowała Pani urząd już 
nie pierwszy raz i praktycznie ciężko było przez te 4 lata i radnym i Pani i to naprawdę jest ciężki 
orzech do zgryzienia było 2,5 mln na koncie były inwestycje, dużo zrobione bo to tez trzeba  
docenić powstał dług i też nie można się go wstydzić bo ten dług powstał w granicach pewnie 
około 6 czy  8 mln ale  długi  są  normalną  rzeczą  mało zostanie  w kasie  z  tego co mamy w 
informacji  na  dzień  30  listopada  tylko  150  tys.  może  Pani  Skarbnik  starczy  żeby  połatać  te 
wszystkie  potrzeby.  Popsuła  się  nam ta  więź  z  radnymi  nie  nawiązaliśmy jakoś  tak z  sobą  i  
chodziliśmy  koło  siebie  społeczeństwo  się  trochę  poróżniło,  nie  potrzebnie  ale  Pani 
doświadczona to Pani wie, że Pani sobie i tak poradzi a jak Pani pisała w materiałach góralka to 
twarda kobieta ale za te 4 lata dziękuję i dowidzenia.

Pani Grażyna Karpowicz Burmistrz V kadencji – szanowna Rado, szanowni Państwo, sołtysi i 
mieszkańcy odchodzę z funkcji Burmistrza z wielką satysfakcją, że przez te cztery lata mogłam 
być dla Gminy Węgorzyno dobrym gospodarzem, że zrealizowałam wszystkie swoje zamierzenia, 
że odchodzę ciesząc się dużym uznaniem mieszkańców o czym świadczy duża ilość głosów którą 
otrzymałam po czterech latach rządów i zawsze łatwiej jest zdobyć urząd Burmistrza a trudniej 
jest obronić go po czterech latach ciężkiej pracy. Jeszcze raz dziękuję wszystkim mieszkańcom 
którzy głosowali na mnie i ponownie mi zaufali gratuluję mojej kontrkandydatce Pani Monice 
Kuźmińskiej  za  wygranie  wyborów  samorządowych  życzę  Pani  Burmistrz  i  nowej  Radzie 
Miejskiej pracy z pełnym uznaniem dla mieszkańców budowaniem dobrobytu w gminie i takich 
rządów aby mieszkańcy byli z Burmistrza zadowoleni. Dziękuję dla urzędu zrobiłam to już w 
godzinach służbowych i  żegnam się z mieszkańcami było mi bardzo miło i z wielkim sercem 
pracować dla Gminy Węgorzyno. Dziękuję.

Przewodniczący Rady Miejskiej –proszę teraz jest możliwość pogratulować Pani ustępującej 
Pani Burmistrz proszę.

-podziękowania mieszkańców-

Przewodniczący Rady Miejskiej –życzenia przekazaliśmy ustępującej  Pani Burmistrz będzie 
jeszcze czas na przerwie na korytarzu może w indywidualnych rozmowach porozmawiać. Teraz 
przystępujemy do nowej wersji złożone ślubowanie przez Burmistrz Panią Monikę Kuźmińską 
wymaga złożenia jej życzeń ale zacznę praktycznie od siebie tak śmiesznie to brzmi ale 30 lat  
temu niejaki dyrektor Józef  Nowak powierzył mi stanowisko kierownika na zakładzie w Ginawie 
gdzie broniłem się rękoma i nogami, że ja tego nie podołam te 30 lat starałem się jakoś pracować 
dla dobra i mieszkańców i zakładu i gospodarstwa różne były losy i myślę, że powierzając tą 
funkcję 30 lat temu dla mnie to dyrektor Nowak może się nie wstydzić tego bo trzeba młodym 
ludziom wierzyć. Mieszkańcy powierzyli los młodej osobie to nie jest młoda w dosłownym słowa 
brzmieniu dla kobiety to młoda. Dwie kadencje pracy w samorządzie też daje trochę nadziei, że  
będzie umiała pracować, bo to jest ciężki chleb to jak Pani zapyta ustępująca Panią Burmistrz to  
jest niewdzięczny chleb im więcej Pani zrobi tym więcej nie będzie zrobione proszę robić mniej, 
dokładniej i nie obiecywać czegoś czego nie zdołamy zrobić. Życzę Pani Moniko żebyś otoczyła 
się Pani mądrymi ludźmi i słuchała się ludzi mądrych i mieszkańców wszystkich bo mądrość u  
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ludzi tu na tej sali wszyscy radni pojęli tą mądrość ludzie potrafią pomóc i ci co pomogą i Pani 
wszystkiego  życzę  na  te  cztery  lata  bo  te  cztery  lata  szybko  miną  i  będą  nowe  wybory  i 
społeczeństwo znowu oceni czy się udało czy się nie udało. – wręczenie kwiatów – 
Teraz Pani Burmistrz proszę o wystąpienie

Pani  Burmistrz  Monika  Kuźmińska –  Wysoka  Rado,  szanowni  Państwo  chciałabym  na 
początku serdecznie podziękować za zaufanie jakim mnie Państwo obdarzyliście powierzając losy 
naszej gminy. Zdaję sobie sprawę, że jest to bardzo odpowiedzialne zadanie ale dołożę wszelkich 
starań aby moja służba dla dobra mieszkańców nie zawiodła Państwa. Chcę wprowadzić nową 
jakość  rządzenia,  chcę  godnie  i  rzetelnie  sprawować  urząd burmistrza,  spokojnie  na  zasadzie 
współpracy wzajemnego poszanowani i życzliwości, efektywnie dla rozwoju gminy i polepszenia 
warunków życia naszych mieszkańców. Głęboko wierzę, że przy współpracy z Rada Miejską z 
sołtysami, dyrektorami i kierownikami jednostek organizacyjnych oraz pracownikami urzędu uda 
nam się razem stworzyć lepszą gminę. Rozwinąć ją i zmienić tak aby nasi mieszkańcy w końcu 
byli dumni, że mieszkają właśnie w Gminie Węgorzyno. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej –proszę teraz jest moment na składanie życzeń nowej Pani 
Burmistrz proszę Panie Starosto 

Starosta Łobeski Pan Ryszard Brodziński -  Pani Burmistrz, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 
powiem  tak  jak  Pan  Przewodniczący  najpierw  od  siebie  mianowicie  mam  osobistą  wielką 
satysfakcję i myślę, że mogę ją wyrazić w imieniu obecnych tutaj koleżanek kolegów nauczycieli. 
Oto jedna z  najlepszych uczennic  obejmuje  urząd potwierdzeniem tego będzie  fakty,  iż  była 
laureatem olimpiady przedmiotowej a te fakty nie zdarzają się nazbyt często w życiu szkolnym 
wśród  uczniów.  Dzisiaj  Pani  Monika  Kuźmińska  obejmując  urząd  cieszę  się,  że  w  swoim 
wystąpieniu powiedziała o jednej bardzo istotnej rzeczy mianowicie o tym, że będzie dbała o 
rozwój  gminy,  rozwój  może  podnieść  jakość  mieszkańców.  Pani,  Pani  Burmistrz  życzę 
współpracy dobrej  z samorządami okolicznych gmin i jest wiele przesłanek, ze tak się będzie 
działo a osobiście jestem zobowiązany do tego by na Pani ręce przekazać życzenia dobrej pracy, 
powodzenia  i  znalezienia  się  w  tym  nowym  zadaniu  od  Pana  Marszałka  Geblewicza,  który 
niestety nie mógł wziąć udziału w sesji wszystkiego dobrego Pani Burmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej –proszę, tak jak mówiłem wcześniej pozwalam na składanie 
kwiatów.
- wręczanie kwiatów przez mieszkańców – 

Przewodniczący Rady Miejskiej –jak już ksiądz proboszcz życzenia składa to sesja życzeń i 
zdjęć niech już się kończy następne życzenia będziemy składać na korytarzu. W związku z tym, ze 
skończyliśmy  moment  składania  życzeń  jednej  Pani  Burmistrz  i  drugiej  Pani  Burmistrz  i  
wręczania kwiatów ogłaszam 20 minut przerwy

- 20 minut przerwy - 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej –przystępujemy  do  realizacji  porządku  obrad  jesteśmy  w 
punkcie powołanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie w punkcie a jest zgłaszanie 
propozycji stanu ilościowego członków Komisji to Komisji Rewizyjnej nie dotyczy bo w statucie 
jest zapisane w § 81 Komisja Rewizyjna składa się z Przewodniczącego oraz dwóch członków. 
Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  wybiera  Rada.  W  związku  z  tym  proszę  zgłaszać 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej słucham Panie radny Cierpisz

Radny Cierpisz – na przewodniczącego zgłaszam kandydaturę radnego Marcina Szostakiewicza 
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Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, czy są inne kandydatury na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej? Nie widzę. Zapytuje czy wyraża Pan zgodę Pani radny Szostakiewicz na 
kandydowanie na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej?

Radny Szostakiewicz – tak, wyrażam zgodę

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, przystępujemy do głosowania, głosowanie jest 
jawne kto jest za tym aby Przewodniczący Komisji Rewizyjnej został wybrany Pan radny 
Szostakiewicz. Kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 2
Przewodniczący Rady  Miejskiej –przystępujemy do  wyboru  pozostałych  dwóch członków 
Komisji Rewizyjnej proszę o zgłaszanie kandydatur. Proszę radny Raj

Radny Raj – na członka do Komisji Rewizyjnej Pani Jadwiga Kamińska i Pan Łukasz Nowacki 

Przewodniczący Rady Miejskiej –czy są inne kandydatury? nie widzę. Zapytuję czy Pani 
Jadwiga Kamińska radna wyraża zgodę na kandydowanie na członka Komisji Rewizyjnej?

Radna Kamińska – zgadzam się

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, czy radny Nowacki Łukasz wyraża zgodę na 
kandydowanie na członka Komisji Rewizyjnej 

Radny Nowacki – tak, wyrażam zgodę

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, przystępujemy do głosowania na członków Komisji 
Rewizyjnej kto jest za tym aby Pani Jadwiga Kamińska została członkiem Komisji Rewizyjnej? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 2
Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, kto jest za tym aby Łukasz Nowacki radny został 
członkiem Komisji Rewizyjnej? kto jest za
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej –dziękuję,  stwierdzam,  że  Jadwiga  Kamińska  dostała  12 
głosów za, Łukasz Nowacki 12 głosów za. W związku z tym, że do Komisji Rewizyjnej zostali 
wybrani radni Przewodniczącym Szostakiewicz, Kamińska i Nowacki. Czytam uchwałę na druku 
nr 1 II/3/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 10 grudnia 2010 roku w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie na podstawie art. 18 a ustawy o samorządzie 
gminnym Rada Miejska w Węgorzynie uchwala co następuje § 1 Powołuje się Komisję Rewizyjną 
w trzyosobowym składzie  Szostakiewicz  Marcin  Przewodniczący,  Kamińska  Jadwiga  członek, 
Nowacki Łukasz członek, § 2 Przedmiotowy zakres działania Komisji określony jest w rozdziale 
VI  Statutu  Gminy  Węgorzyno  zatwierdzonego  uchwałą  Nr  VI/87/2003  Rady  Miejskiej  w 
Węgorzynie z dnia 25 kwietnia 2003 roku w sprawie Statutu Gminy Węgorzyno (publikacja w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego Nr 47, poz. 798 z dnia 9.06.2003 
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r.). § 3Uchwała wchodzi  w życie z dniem podjęcia. Głosujemy, kto jest za tym aby przeczytany 
projekt uchwały został podjęty kto jest za
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała Nr II/3/2010
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie   

uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu

Przewodniczący  Rady  Miejskiej –  stwierdzam,  ze  uchwała  w  sprawie  powołania  Komisji 
Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie  została  przyjęta  jednomyślnie.  Przechodzimy  do 
realizacji punktu 7 powołania Komisji Budżetowo – Gospodarczej. W punkcie 7 a jest zgłoszenie 
stanu ilościowego członków Komisji proszę o zgłaszanie propozycji w ilu osobowym składzie 
będzie pracowała Komisja Budżetowo –Gospodarcza. Proszę Pani radna Kamińska

Radna Kamińska – wnioskuję aby Komisja pracowała w składzie 6 osobowym 

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, czy są inne propozycję? 

Radna Pietrusz – ja mam propozycję 5

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, czy są inne propozycję mamy dwie propozycję 5 i 6 
osobowy. W związku z tym, ze pierwszy wniosek był radnej Kamińskiej daleko idący bo większa  
ilość radnych w komisji. Kto jest za wnioskiem Pani radnej Kamińskiej aby Komisja Budżetowo – 
Gospodarcza aby komisja pracowała w składzie 6 osobowym. Kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, nie głosuje dalej, ze znaczną większością głosów 
przeszedł w niosek radnej Kamińskiej i stwierdzam, że Komisja będzie pracowała w składzie 6 
osobowym  a wniosek Pani radnej Pietrusz nie otrzymał wsparci radnych. Komisja Budżetowo – 
Gospodarcza w składzie 6 osobowym na swoim wspólnym spotkaniu ustali czy wybierze spośród 
siebie Przewodniczącego w tym momencie proszę o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji 
Budżetowo- Gospodarczej. Pani radna Kamińska proszę

Radna Kamińska – proponuję żeby w tej komisji  pracował Pan Szymko, Pan Gwóźdź, Pan 
Zieliński, Pani Pietrusz, Pan Cierpisz, Pan Szostakiewicz

Przewodniczący  Rady  Miejskiej –dziękuję,  czy  są  inne  kandydatury  do  pracy  w  Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej? Nie widzę. Zapytuję więc radnych czy Pan Szymko wyraża chęć w 
kandydowaniu 

Radny Szymko – tak, wyrażam

Przewodniczący Rady Miejskiej –Pan Gwóźdź?

Radny Gwóźdź – tak, wyrażam

Przewodniczący Rady Miejskiej –Pan Zieliński?

Radny Zieliński – tak, wyrażam
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Przewodniczący Rady Miejskiej –radna Pietrusz?

Radna Pietrusz – tak

Przewodniczący Rady Miejskiej –Pan Cierpisz

Radny Cierpisz – tak

Przewodniczący Rady Miejskiej – i radny Szostakiewicz?

Radny Szostakiewicz –tak, wyrażam zgodę

Przewodniczący  Rady  Miejskiej –dziękuję,  zapytuję  radnych  czy  głosujemy  na  wszystkich 
radnych en bloc czy pojedynczo? Kancelaria Prawna Pani Marto?

Pani Sekretarz – ja tutaj słyszę, że osobno żeby głosować

Przewodniczący Rady Miejskiej –dobrze, poddaję pod głosowanie czy radni wyrażają wolę 
głosowania en bloc czy pojedynczo. Kto jest za tym aby głosować na 6 kandydatów jednocześnie 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przewodniczący Rady Miejskiej –stwierdzam, że głosujemy en bloc głosujemy skład Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej kto jest za tym aby Komisja Budżetowo – Gospodarcza pracowała 
radny  Szymko,  radny  Gwóźdź,  radny  Zieliński,  radna  Pietrusz,  radny  Cierpisz,  radny 
Szostakiewicz kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przewodniczący Rady Miejskiej –stwierdzam, że wszyscy radni otrzymali jedną ilość głosów, 
została  powołana  Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  i  proszę  aby  Komisja  poszli  do 
pomieszczenia Biura Rady i zaproponowali przewodniczącego komisji. Przerwa 5 minut.

- 5 minut przerwy – 

Przewodniczący Rady Miejskiej –zapytuję członków komisji czy wytypowali spośród siebie 
przewodniczącego 

Radny  Szymko –  tak  w  wyniku  jawnego  głosowania  stosunkiem  3  do  2  i  przy  jednym 
wstrzymującym zostałem wybrany Przewodniczącym Komisji Budżetowo –Gospodarczej 

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, teraz przystępujemy do głosowania całej uchwały 
Uchwała Nr II/4/2010 Rady Miejskiej  w Węgorzynie z dnia 10 grudnia 2010 roku w sprawie 
powołania Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miejskiej w Węgorzynie   Na podstawie art.  
21 ust. 1, ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Miejska w Węgorzynie 
uchwala, co następuje § 1 Powołuje się Komisję Budżetowo – Gospodarczą Rady Miejskiej w 
Węgorzynie w 6  osobowym składzie: Jan Szymko - Przewodniczący Komisji Krzysztof  Gwóźdź- 
członek Mariusz Zieliński- członek Barbara Pietrusz- członek Heronim Cierpisz- członek Marcin 
Szostakiewicz – członek § 2 Przedmiotowy zakres działania Komisji określony jest w § 73 pkt. 1 
Statutu  Gminy  Węgorzyno  zatwierdzonego  uchwałą  Nr  VI/87/2003  Rady  Miejskiej  w 
Węgorzynie z dnia 25 kwietnia 2003 roku w sprawie Statutu Gminy Węgorzyno (publikacja w 
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Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego Nr 47, poz. 798 z dnia 9.06.2003 
r.). § 3Uchwała wchodzi  w życie z dniem podjęcia. kto jest za przyjęciem tej uchwały?
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała Nr II/4/2010
w sprawie powołania Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miejskiej w Węgorzynie   

uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu

Przewodniczący  Rady  Miejskiej –stwierdzam,  że  uchwała  została  podjęta  jednomyślnie. 
jesteśmy  przy  punkcie  nr  8  powołania  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej  Rady  Miejskiej  w 
Węgorzynie proszę o zgłaszanie stanu ilościowego tej komisji. 

Radna Pietrusz – napisane jest 6 Panie Przewodniczący

Przewodniczący Rady Miejskiej – nie, nie jeśli na górze będzie napisane 3 i radni to przyjmą to 
mimo, że jest napisane 6 kresek

Radna Pietrusz –ja zgłaszam 6

Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jakieś inne propozycję? Nie widzę. Kto jest 
za tym aby Komisja Społeczno – Oświatowa pracowała w składzie 6 osobowym? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0
Przewodniczący  Rady  Miejskiej –dziękuję,  stwierdzam,  że  skład  6  osobowy  przyjęto 
jednomyślnie. Proszę o zgłaszanie kandydatów z pośród radnych do pracy w Komisji Społeczno 
– Oświatowej. Proszę radny Szostakiewicz

Radny  Szostakiewicz –  proponuję  żeby  skład  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej  tworzyli 
następujący radni: radny Acman, radny Raj,  radny Sadurek, Pani radna Madajczyk, Pani radna 
Kamińska i radny Nowacki.

Przewodniczący Rady Miejskiej –czy są inne kandydatury?

Radna Pietrusz – może nie kandydatury jak Pan pozwoli Panie Przewodniczący jedno zdanie 
bym chciała z uwagi na to że apelowałam na ostatniej sesji aby wszystkich radnych powołać do 
komisji to tak się nie stało dwóch radnych nie będzie pracowało z moich obliczeń w komisjach i 
nie wiem czy my powinniśmy odmówić tym radnym czynnego uczestnictwa w pracach komisji  
Pan mi zaraz odpowie, że zgodnie ze statutem mogą uczestniczyć w pracach komisji ale nie maja 
prawa glosowania  i  nie  wiem,  czy  to jest  tak do końca fajnie.  Uważam, ze należy  ten temat 
przemyśleć są radni którzy są umieszczenie w dwóch komisjach czy w trzech ja jestem daleka od 
tego żeby  osądzać,  bo  Państwa jest  większość  i  to  Państwo rozdajecie  tutaj  karty  i  Państwo 
zrobicie  to  co  będziecie  chcieli  taka  jest  rzeczywista  prawda ale  uważam,  że  odtrącenie  tych 
dwóch radnych tak żeby sobie przychodzili na sesję i albo rękę podnosili albo nie byli to takie  
odmówienie im tej pracy jest dla mnie niezbyt fair 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej –dziękuję,  radnej  Pietrusz  czy  są  głosy  w  dyskusji  na 
wystąpienie radnej Pietrusz? Sugestię  radnej Pietrusz z poprzedniej  sesji  próbowałem radnym 
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uzmysłowić  widać mało skutecznie  bo w tej  chwili  jest  składu 6 osobowego tak jak zostało  
zaproponowane w trakcie pracy chyba VI kadencji naszej Rady będziemy widzieli jak radni będą 
pracować na rzecz mieszkańców pewnie składy ilościowe z wolą Rady można w każdej chwili 
wnosząc projekt uchwały pod sesję można zmieniać 

Radna Pietrusz –tylko kto może wnieść projekt uchwały to Pan doskonale wie, ze ta mniejszość 
nie może wnieść, bo nie ma ani swojego klubu ani większości radnych ale każdy radny może ja 
nie wiem jak jest, każdy radny może? na pewno?

Przewodniczący Rady Miejskiej – tak, może wnieść tylko jest wola radnych jak zdecydują jak 
będą głosować. W związku z tym, że nie ma innych propozycji i jesteśmy w podobnej uchwale jak 
poprzednio mamy 6 osób zaproponowanych w Komisji Społeczno – Oświatowej kto jest za tym 
aby Komisja pracowała w składzie 

Radny Sadurek – jeszcze Panie Przewodniczący formalnie nie udzielił Pan odpowiedzi dlaczego 
tak a nie inaczej, dlaczego niektórzy radni są w dwóch komisjach a niektórych w ogóle nie ma w 
żadnych to jest bardzo formalny wniosek

Przewodniczący Rady Miejskiej –Panie radny nie rolą jest Przewodniczącego odpowiadać dla 
czego radni zgłaszają radnych do tej komisji ja muszę dopilnować aby radni nie pracowali więcej 
niż w  dwóch komisjach stałych jeżeli zgłoszony byłby do pracy w trzeciej komisji to w ten czas  
zwrócił by uwagę w tej chwili to jest decyzja radnych że zgłaszają takich kandydatów niektórych 
do pracy w dwóch komisjach. To pewnie nie zadowoliło ale takie prawo jest radnych 

Radny Sadurek –a może Panie Przewodniczący, przepraszam, że wchodzę w słowo Mozę radny 
który zgłosił powie dlaczego tak a nie inaczej 
Przewodniczący Rady Miejskiej –Pan jest doświadczonym radnym i wie, że to co Pani Pietrusz 
zwróciła  uwagę  głosowanie  rozstrzyga  o  wyborze  do  komisji  i  to  jest  bolesne  ale  taka  jest 
rzeczywistość.  Kto jest  za tym aby Komisja  Społeczno Oświatowa w składzie  radny Acman,  
radny Raj, radny Sadurek, radna Madajczyk, radna Kamińska i radny Nowacki kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 2
Przewodniczący Rady Miejskiej –stwierdzam, że radni zostali  wybrani do pracy w Komisji 
Społeczno – Oświatowej proszę aby komisja poszła na wspólne posiedzenie i wybrała spośród 
siebie przewodniczącego komisji. 5 minut przerwy 

- 5 minut przerwy – 

Przewodniczący Rady Miejskiej –komisja powróciła na salę obrad proszę aby ktoś z radnych 
przedstawił przewodniczącego Komisji Społeczno – Oświatowej 

Radna Kamińska – przewodniczącym Komisji Społeczno – Oświatowej zostałam ja 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej –w  związku  z  tym  przechodzimy  do  głosowania  całego 
projektu uchwały Uchwała Nr II/5/2010 Rady Miejskiej  w Węgorzynie  z dnia 10 grudnia 2010 
roku w sprawie powołania Komisji Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej w Węgorzynie   na 
podstawie art. 21 ust. 1, ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Miejska w 
Węgorzynie  uchwala,  co  następuje:§  1Powołuje  się  Komisję  Społeczno  –  Oświatową  Rady 
Miejskiej w Węgorzynie w 6 osobowym składzie: Jadwiga Kamińska- Przewodniczący Komisji, 
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Ryszard Acman - członek, Andrzej Raj- członek, Janusz Sadurek- członek, Kamila Madajczyk-  
członek, Łukasz Nowacki- członek§ 2Przedmiotowy zakres działania Komisji określony jest w § 
73 pkt. 2 Statutu Gminy Węgorzyno zatwierdzonego uchwałą Nr VI/87/2003 Rady Miejskiej w 
Węgorzynie z dnia 25 kwietnia 2003 roku w sprawie Statutu Gminy Węgorzyno (publikacja w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego Nr 47, poz. 798 z dnia 9.06.2003 
r.).§ 3Uchwała wchodzi  w życie z dniem podjęcia. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 3 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała Nr II/5/2010
w sprawie powołania Komisji Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej w Węgorzynie   

uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu

Przewodniczący Rady Miejskiej –uchwała został podjęta jednogłośnie. W związku z tym, ze 
wyczerpaliśmy  punkty  o  powołaniu  jesteśmy  w  punkcie  9  wolne  wnioski  i  komunikaty. 
Komunikuję, że protokół z dzisiejszej sesji będzie wyłożony w Biurze Rady w terminie do 14 dni  
powinien być. W związku z tym, ze w tych wolnych wnioskach powołaliśmy et wszystkie komisje 
otrzymaliśmy budżet na 2011 myślę,  że komisje ustalą pierwsze spotkanie w wspólne komisji 
nawet bez uchwał, które przygotowuje Urząd czy wydziały, burmistrz tak zwane czytanie budżetu 
na komisjach o tym mówię bo do świąt już jest niedaleko a wstępnie planuję zrobić komisję po 
świętach , sesję, sesję po świętach i myślę, ze posiedzenie komisji nie zakończy się na jednym 
posiedzeniu chciałbym aby w przyszłym tygodniu komisje ustaliły termin spotkania. Pierwsze 
posiedzenie  komisji  czy  będą  wspólne  czy  każda  osobno  to  zdecydują  przewodniczący, 
przewiduje, ze sesja będzie po świętach w związku z tym dla wszystkich nowo wybranych radnych 
dla Pani Burmistrz dla radnych powiatowych dla mieszkańców, sołtysów dla Biura Rady składam 
najlepsze  życzenia  świąteczne  te  święta  są  naprawdę  rodzinne  i  po  tych  przejściach  po  tych 
harcach które trwały przez jakiś czas myślę, że dzisiaj przed weekendem przejdziemy do porządku 
normalnego  i  święta  będziemy  wspominać  to  co  się  zdarzyło  w ostatnim okresie  ale  święta 
spędzimy  po  rodzinnemu,  proszę  przyjąć  życzenia  od  Przewodniczącego  Rady  i 
Wiceprzewodniczącego dla waszych wszystkich  rodzin bo tu jesteśmy albo nas wybiorą albo nie 
a z rodzinami żyjemy wszyscy razem wszystkiego dobrego na te święta. Proszę

Sołtys Stępień – ja mam pytanie do Pani Burmistrz, Pani Burmistrz nie jest zorientowana bo 
dzisiaj powołana ale może Pani zastępczyni jak jest u nas z odśnieżaniem w naszym sołectwie 
Zwierzynek nasze drogi gminne nie są wszystkie drogi odśnieżone tutaj się zwracałem do tej Pani 
Katarzyny Zduńskiej po prostu jest na chorobowym i ją nikt nie zastępuje wejdzie się a tam a co 
mnie to obchodzi to jak to w końcu jest i jest druga sprawa u nas 15 ton jest postawione na  
moście i jak Stokłosa ma do siebie dojechać do tego zakładu czy Mantur jak nie ma dojazdu 
kiedyś polną dojeżdżali ale polnej nie będą odśnieżać

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, ten wniosek jest zasadny bo praktycznie jest zima ja 
myślę, ze radny Szymko z rejonu Zwierzynka pierwsze kroki skieruje do Pani Burmistrz, Pani 
Burmistrz na dzisiejszy wieczór zadanie domowe temat odśnieżania i myślę, że burmistrze się 
zmienią ale urzędnicy zostają i ten temat proszę kierować bezpośrednio do Burmistrza do jego 
pracowników, bo to nie jest rola radnych tylko Burmistrza i tutaj się zaczynają te właśnie klocki. 
jest Wiceburmistrz Pani Zosia Makarec

Pani Zastępca Burmistrza – mamy podpisane umowy na odśnieżanie dróg z Panem Makarskim

Sołtys Stępień –ale zleceń nie ma Makarski 
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Przewodniczący Rady Miejskiej –przepraszam, niech Pani skończy

Pani Zastępca Burmistrza –tak, mamy podpisane umowy na odśnieżanie dróg powiatowych na 
naszym  terenie  i  ma  umowy  zlecenie  na  drogi  będące  własnością  Gminy  Węgorzyno  drogi  
dojazdowe do posesji 

Sołtys Stępień –ale Pani Burmistrz byłem u Makarskiego i on mówi Stasiek nie ma problemu 
jakbym miał zlecenie to ja ci odśnieżę, to może gmina nie wie gdzie są jej drogi

Pani Zastępca Burmistrza –proszę Pana jest podpisane zlecenie z wyszczególnieniem dróg w 
Cieszynie do posesji w Runowie na kolonie szczegółowo i muszą przejechać chociaż raz bo ludzie 
się nie dostana do tego. w Chwarstnie na kolonie też jest podpisane chociaż raz przejechać w 
Zwierzynku również. Proszę Pana ja mogę Panu skserować umowę z wykazem dróg i tam 
również jest Zwierzynek 
Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, Panie sołtysie temat został zgłoszony. Proszę 
jeszcze Wiceprzewodniczący

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p . Szymko – ja tez w temacie który poruszył Pan sołtys 
z moich obserwacji drogi są utrzymane w należytym stanie na dzisiaj Pan Makarski odśnieża być 
może jest taka sytuacja droga do Pana Dudki w Zwierzynku i być może Pan Makarski nie wie, ze 
tą drogę ma odśnieżać albo polecenia takiego nie dostał

Pani Zastępca Burmistrza –jest zlecenie dla Pana Dudki również

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p . Szymko –bo, taki miałem telefon dzisiaj bo ta droga 
nie była odśnieżona natomiast w Mielnie na tym trójkącie jest odśnieżane w Mieszewie również 
do starej szkoły odśnieżane, drogi są odśnieżane natomiast w Zwierzynku ta droga o której Pan 
mówi jeździ Stokłosa tak zwana wiśniówka uważam, że szkoda pieniędzy aby ją dzisiaj odśnieżać,  
bo tam w ziemie może jeden samochód pojedzie albo wcale jak tą drogę zawieje to tam nikt nie 
jeździ tak samo mogę powiedzieć do lasu odśnieżyć dębówkę bo będzie jechał sołtys po drewno 
albo mój sąsiad to nie jest tak odśnieżać tam gdzie mieszkają ludzie, gdzie mieszkają małe dzieci,  
gdzie pogotowie miałoby dojechać a nie wydawać pieniądze w błoto i bezsensownie. Być może 
jest  bałagan w temacie dróg bo niektóre są wojewódzki Mieszewie i  nie wiadomo kto ma je  
utrzymywać i Pani Wiceburmistrz jest zorientowana 

Sołtys  Wojnarowski –  ja  też  chciałem  zgłosić  z  Runowa  do  Połchowa  odśnieżone  a  z 
Węgorzyna do Połchowa nie jest odśnieżone 

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuję, proszę te problemy zgłaszać do gminy jest nowy 
burmistrz jest zastępca są pracownicy chwilę udzielam głosu Panu Sadurkowi 

Radny  Sadurek –  ja  będę  tym  niepokornym  radnym  ciągle  obiecuję  to  Panu  Panie 
Przewodniczący mam pytanie nie jest to całkiem bezzasadne ale bardzo proszę o krótką szczerą  
odpowiedź kim Pan jest dla Pani Burmistrz?

Przewodniczący Rady Miejskiej –jak Pan już do rodzin sięga to nie wstydzę się swojej rodziny 
moja mama z domu była Kuźmińska 

Radny Sadurek –to znaczy jest Pan wujkiem 
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Pani Burmistrz – nie

Radny Sadurek –jak nie jest to dalsza część pytania jest bezzasadna dlaczego o to pytałem bo 
proszę Pana będzie czas na to, że być może nie wiem czy to ja czy ktoś inny będzie chciał do  
pana złożyć skargę na Burmistrza 

Przewodniczący Rady Miejskiej –do Rady Miejskiej 

Pani Burmistrz – tylko Rada rozpatruje

Pani Sekretarz – nie Przewodniczący Rady

Radny Sadurek –tak ale to robi Przewodniczący

Przewodniczący Rady Miejskiej –Rada

Radny Sadurek –kodeks postępowania 

Przewodniczący Rady Miejskiej –wygląda na to, że będziemy mieli może nie scysje ale do 
wyjaśnienia  tematy  ale  Przewodniczący  kieruje  praca  Rady,  Rada  decyduje  o  przyjęciu  skargi 
zasadnej, nie zasadnej a obiecuje Panu, że ja nie zamierzam rodziny ochraniać parasolem jak są 
babole są rzeczy to kto mnie zna to ja w takie rzeczy się nie bawię a jak o rodzinie mowa to tego  
się  nie  wstydzę.  Dobrze trochę wesołości  na  koniec  a  musze powiedzieć,  że  trzeba wyjaśnić 
pewne rzeczy niejasności bo później za długo to tam krąży po okolicy lepiej na Sali powiedzieć 
publicznie jawnie i się tego nie obrażać o tym trzeba pamiętać ale obrażać się nie należy 

Radna Kamińska – ja z domu też Kuźmińska w razie czego Panie Sadurek 

Przewodniczący Rady Miejskiej –przepraszam, przepraszam nie udzielam głosu

Radny Sadurek – Panie Przewodniczący bardzo proszę bez wycieczek osobistych w przypadku 
Pani Kamińskiej  i  Pan również proszę nie mówić o moim doświadczeniu jako doświadczenie 
radnego proszę mnie traktować jako każdego innego z dowolnego klubu 

Przewodniczący Rady Miejskiej –dziękuje Pani radny będę się stosował ale ulgi specjalnej dla 
seniora  nie  będę  stosował.  jesteśmy  w  punkcie  10  zamykam  posiedzenie  II  sesji  dziękuję, 
dobranoc. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 13 ponumerowanych stron oraz 5 załączników. 
Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodniczący Rady Miejskiej
                 Jan Mazuro

Protokołowała:
Anna Adamów
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